
 

 

Referat – Bestyrelsesmøde 

Dato: 1. februar 2024, kl. 18.00  

Sted:  Stadionvej 50D, 5200 Odense V 

Deltagere: Torben Fjordvang (TF), Marianne B. Ipsen (MI), Annelise Ipsen (AI), Tim Danielsen (TD), 

Morten Christiansen (MC) Susanne Lindharth (SL) og Marianne Pedersen (MP) 

Gæster: Jeanet Gregersen (JG - kommunikation) 

Afbud:  

 

EMNE OG BAGGRUND FORM TID ANSVARLIG REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 

og valg af referent 

O 2 min MP Dagsordenen godkendt og MP er referent. 

2. Gennemgang af 

kommunikationsstrategi og 

punkter vedr. hjemmesiden 

JG gennemgår den nye 

kommunikationsstrategi for 

DMgU, samt giver en status og 

opdatering på arbejdet med 

den nye hjemmeside 

O/B 45 min JG JG gennemgår unionens nye 

kommunikationsstrategi. Bestyrelsen får 

mulighed for at stille spørgsmål hertil. Der 

gives samstemmigt udtryk for stor 

tilfredshed med form og indhold herpå, og 

bestyrelsen glæder sig til at se den 

udrullet. 

 

JG har desuden været i gang med at 

udvikle et nye kalendermodul til 

hjemmesiden, da den oprindelige tanke 

hermed, bl.a. med integration af BAO, har 

vist sig ikke at være en mulighed. JG har 

vendt det med hjemmesideleverandøren 

der er kommet med et forsigtigt 

prisestimat på den endelige udvikling og 

designretninger herpå, der lyder på 25.000 

kr. Denne pris har bestyrelsen godkendt, 

hvorfor JG har fået grønt lys til at gå tilbage 

til leverandøren og få ”sat strøm til” den 

nye funktion. 

 

3. Gennemgang af regnskab 

og budget 

O/D 10 min MI MI gennemgår det færdige regnskab for 

2023. Regnskabet har været gennem 



 

 

MI gennemgår regnskab og 

budget. Bestyrelsen har kigget 

på udkastet til budgettet forud 

for mødet med henblik på 

rettelser og justeringer hertil. 

revisionen og er sendt ud til bestyrelsen til 

underskrift. 

 

Bestyrelsen gennemgår budgettet for 

2024. Der er ingen anmærkninger til det 

udsendte materiale, hvorfor det er klar til 

indsættelse i materialet til 

repræsentantskabsmødet. 

 

4. Startpenge DM 

Punktet er todelt: 

1) Der er stillet spørgsmål til, 

hvad proceduren er i tilfælde 

af, at en spiller må melde 

afbud til en turnering, efter 

deadline for tilmelding (altså 

efter at vedkommende både 

har tilmeldt sig og betalt) – 

kan spilleren få tilbagebetalt 

sine startpenge? 

 

2) Pt. står der i vores 

kontingentoversigt, at spillere 

der deltager i DM på hold 

stiller op gratis. Dette kan 

tolkes tvetydigt. Bestyrelsen 

skal finde en formulering, der 

fjerner tvetydigheden.  

D 10 min TF Referatet til punktet er delt i to: 

 

1) Der laves ikke en tilbagebetaling af 

startpenge, når afbuddet falder efter 

deadline for tilmelding. 

 

 

 

 

 

2) Bestyrelsen er blevet opmærksomme på 

en passus i kontingentsatserne fra 2023, 

der kan fortolkes tvetydigt. I forbindelse 

med DM 2023 skal alle spillere uanset 

holdtilknytning betale startpenge – 

undtaget er spillere med status af 

stormester. Fremadrettet vil der ikke 

fremgå kontingentopkrævning for hold af 

listen, for at fjerne tvetydigheden heri. 

Holdgebyret er fortsat nul kroner. 

 

4. Repræsentantskabsmøde 

2024 

MP gennemgår status på 

repræsentantskabsmødet og 

vi får styr på de sidste løse 

ender. Materialet er sendt ud 

O/D/B 20 min MP Materialet er tæt på klar og gennemgås af 

bestyrelsen med henblik på rettelser. 

 

Der er fundet dirigent og referent til årets 

møde. Dirigent bliver næstformand i DIF, 

Thomas Bach og referent bliver Teamleder 



 

 

til bestyrelsens gennemgang 

sammen med dagsordenen. 

for administrationen i IKC, Keld 

Andreassen. 

 

Bestyrelsen vender indstillingerne til årets 

frivillige, og tager en beslutning om, hvem 

der skal modtage prisen i år.  

 

MP sørger for indkøb af vingaver, diplomer 

og kurve. 

 

5. Nyt fra konsulenten 

Konsulenten giver en status 

siden sidst set fra 

konsulentens stol 

O 10 min MP Ungdomssamling 

Der har været afholdt ungdomssamling i 

Putter Team Odense med deltagelse af 13 

skønne spillere fra henholdsvis Galten-

Skovby, Gelsted og Putter Team. Spillerne 

fik lavet både alternative ryste-sammen 

aktiviteter, trænet tempo, retning og 

kreativitet på både Eternit og MOS 

banerne, samt brændt en masse krudt af 

på trampolinerne i Jumping Fun Odense. 

Det har endnu engang været en stor succes 

og der skal lyde en stor tak til 

trænerteamet omkring de unge, for et godt 

samarbejde og afvikling på dagen! 

 

Seniorprojekt 

Der har været afholdt et indledende møde 

med alle de involverede klubber i 

seniorprojektet. Klubberne har udvist stor 

interesse for projektet og MPTO er værter 

for det første venskabsklubsarrangement i 

det tværidrætslige seniornetværk den 14. 

februar. 

 

Medlemsindberetning 

Medlemsindberetningen synger på sidste 

vers nu. DIF begynder at udsende rykkere 



 

 

til klubber, der mangler at indberette. Vi 

som forbund kan begynde at følge op 

herpå fra i næste uge. 

 

DM Ugen 

TD er jf. sidste referat i dialog med NIFO 

om istandsættelse af det filtanlæg, som 

unionen har liggende til opbevaring. MP 

tager ud og tager billeder heraf til NIFO. 

MP er i derudover i dialog med Herning 

Kommune ift. at få stillet et område til 

rådighed frem til og med sommeren 2026, 

hvor der igen skal være DM ugen i Herning. 

Vi møder stor velvilje fra Herning 

Kommune og DIF-holdet bag DM Ugen, og 

håber på at kunne få snarlig afklaring på 

vores muligheder. 

 

Jubilæum 

TD har bestilt 150 jubilæumsbolde, der 

gerne skulle kunne nå at være klar til DM 

Beton i Galten. 

MP kontakter medier. 

MC kontakter skole mhp. kage. 

 

Udvalg 

Vi har en udfordring i vores udvalg ift. at 

meget ansvar ligger på få hænder, der har 

den konkrete viden og know-how. Det 

betyder, at forventningerne og kravene til 

disse personer, i nogle tilfælde kan komme 

til at virke overvældende. Pt. har vi bl.a. et 

relativt nyt turneringsudvalg, hvor BAO er 

blevet en ny del af hverdagen, og hvor et 

stort ansvar herfor ligger hos Ole 

Rasmussen. Han er allerede godt i gang 

med at oplære både Charlotte og Jan, de to 

øvrige medlemmer i udvalget, i brugen 

heri, men da det er et komplekst system, 



 

 

så tager tingene tid. Bestyrelsen ønsker at 

understøtte udvalget, og opfordrer til, at 

klubberne kigger i deres medlemskartotek 

ift. om de har et medlem eller to, som har 

lidt flair for IT-systemer og mod på at blive 

sat ind turneringsopsætning m.m. i BanGolf 

Arena Online, og dermed kan bistå 

udvalget som turneringsledere i 

forbindelse med DM’er. Det er IKKE et 

krav, at disse personer behøver at træde 

ind i selve udvalget, men skal være klar på 

at bruge noget tid på oplæring i systemet 

med supervision.  

 

7. Siden sidst: 

 

a. World Minigolf Federation 

(WMF) 

 

b. European Minigolf 

Federation (EMF) 

 

c. Danmarks Idrætsforbund 

(DIF) 

 

 

d. Idrættens Kompetence 

Center (IKC) 

 

e. Lokalunionerne 

 

 

f. Klubberne 

 

O  ALLE  

 

Der er indberettet medlemstal til WMF 

 

 

Ingen bemærkninger 

 
MP og TF deltog i topledermøde i Herning 

forud for Sportsgallaen. Her var en masse 

spændende inputs.  

 

Der har været god proces omkring lukning 

af regnskabet 

 

Der afholdes generalforsamlinger i 

lokalunionerne i den kommende måneds 

tid. 

 

Det er så småt generalforsamlingstid ude i 

klubberne nu. Vi opfordrer alle klubber til 

at sende referat ind fra deres 

generalforsamlinger, indeholdende 



 

 

 

 

 

g. Dommer- og Teknisk 

Udvalg (DTU) 

 

h. Turneringsudvalg (TU) 

 

i. Eliteudvalg (EU) 

 

j. Anti Doping udvalg  

 

k. Uddannelse 

 
l. Eventuelt 

oversigt og kontaktoplysninger over den 

valgte bestyrelse. 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

Stor ros for velafholdt DM Inde. 

 

Ingen bemærkninger 

 

Ingen bemærkninger 

 

DIF har udsendt materiale om deres 

bestyrelsesuddannelse, hvor der er 

mulighed for at deltage. 

Næste møde B 2 min MP 21. marts 2024 i Odense 

 

Forkortelser: O = Orientering     D = Debat     B = Beslutning 

  


